

the report had not been adopted by the other branch of the Legislature.

Hon. Mr. Campbell said he had made the assertion without having had accurate information. He had sent to the other House to make the enquiry, but the answer he received was in error.

The report was then adopted.

On motion of the **Hon. Mr. Wark**, the name of the Hon. Mr. Botsford was added to the Contingent Accounts Committee.

On motion of the **Hon. Mr. Sanborn**, the name of the Hon. Mr. Dickson was added to the Contingent Accounts Committee.

On motion of the **Hon. Mr. Tessier** the name of the Hon. Mr. Letellier de St Just was added to the Contingent Accounts Committee.

The Senate then adjourned.

a dit que le rapport n'avait pas été adopté par l'autre Chambre.

L'honorable M. Campbell répond qu'il a fait cette déclaration sans avoir les renseignements pertinents. Il avait demandé les renseignements à l'autre Chambre, mais la réponse reçue était erronée.

Le rapport est adopté.

Sur motion de **l'honorable M. Wark**, le nom de l'honorable M. Botsford est ajouté à la liste des membres du Comité des Comptes contingents.

Sur motion de **l'honorable M. Sanborn**, le nom de l'honorable M. Dickson est ajouté à la liste des membres du Comité des Comptes contingents.

Sur motion de **l'honorable M. Tessier**, le nom de l'honorable M. Letellier de St Just est ajouté à la liste des membres du Comité des Comptes contingents.

Le Sénat s'ajourne.